
RADA GMINY
MIETKOW

Protokół Nr XXXVlzD}l
z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 26 listopada 202L roku
godzina rozpoczęciaz 1| : 23
godzina zakończeniaz |2 :1'4

godzina zakoirczenia: miejsce: Sala Narad Urzędu Gminy Mietków

Sesję Rady Gminy w dniu 26,II,202I r. otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków _
Helęna Artymowicz słowami ''otwieram Sesję Rady Gminy Mietkó#', przywitaŁa wszystkich
zebranych, stwierdziła, ze jest quorum do podejmowania uchwał (obecnych było 12 Radnych ) _ lista
obecności Radnych oraz lista obecności Sołtysów stanowią załącznikinr I i2 do niniejszego protokofu.

- Załączniknr 1,2 . listy obecności

Następnie Przewodni cząca Rady odczytała porządek obrad:

Porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.

2. Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokołlzpoprzedniej sesji z dniaI0.20fI r,

3. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy o dziaŁaniach w okresie między sesjami.

4. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał w okresię między sesjami.

5. Podjęcie uchwaty w sprawie zmiany budzętu Gminy na202l rok,

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany UchwĄ nr XXXIV 12281202| Rady Gminy Mietków z

dnia27 paŹdziemika}}Zl r. w sprawie określenia wysokości stawek na podatek od nierucho-

mości.

7. Podjęcie uchwaĘ w sprawie ustalenia dopłat do taryf zbiorowego odprowadzania ścieków na

terenie gminy Miętków'

8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opł'atzausługi komunalne na rok 2022, świadczone

przęz Zal<ład Gospodarki Komunalnej w Mietkowie.

9. Podjęcie uchwĄ w sprawie stawek dotacji przedmiotowej dla Za|<ł'aduGospodarki Komunal-

nej w Mietkowie

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyńagrodzenia Wójta Gminy Mietków.

l 1. Podjęcie uchwaty w sprawie rozpatrzenia petycji doĘczącej działalności profilaktycznej pro.

wadzonej przez Gminną Komisj ę Rozwięzywani a Prob lemów Alkoho lowych.

12. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Mietków ze Stowarzyszenia,,Rzeczpospolita

Samorządna,, z siędzibą we Wrocławiu



13. Interpelacje t zapytania Radnych.

1 4. O dpow tedzi na interpelacj e z p oprze dniej sesj i.

15. Wolne wnioski, informacje i zapytanta.

16. Zamknięcie sesji.

Do pierwotnego porz4dku obrad podczas posiedzeniapoŁ4czonych Komisji stałych Rady Gminy Mięt-
ków zostały wprowadzone zostały zmiany w postaci wprowadzenia pod punktem 9 Podjęcie uchwĄ
w sprawie stawek dotacji przedmiotowej dla ZakJadu Gospodarki Komunalnej w Mietkowie.

Przewodnicząca Rady Gminy zarz4dziła głosowanie nad zmianą porządku obrad. Zmiany zostały
przyjętejednogłośnie - imienny wykaz głosowania stanowi załączniknr 3 do niniejszego protokołu.

. Załączniknr 3 _ głosowanie imienne w sprawie zmiany porządku obrad.

Ad.2
Przewodnicząca Rady poinformowała, Że nie zgłoszono Żadnych uwag do protokołu z sesji z dnia
27.10.2021 r.

Ad .3 .

Przewodnicząca Rady poinformowała, Że w dniu 4 listopada 202I r, odbyło się posiedzenie Komisji
Skarg, Wniosków i PeĘcji, podczas którego została rozpattzona petycja dotyeząca działalności
profilaktycznej podejmowanej przęZ Gminn4 Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.
Protokoł z posiedzenia Komisji dostępny jest w Biurze Rady.
Ponadto w dniu 12 1istopada2021r. za pośrednictwem Wojewody Dolnośląskiego wpłynęła skarga na
Kierownika Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w Mietkowie. Skargę zostałaprzekazanaPrue-
wodniczącemu Komisji Skarg' Wniosków i Petycji celem jej rozpatrzenia.

Ad.4
Wójt -Adam Kozarowicz złoĘł sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji:

UchwĄ, których wykonanie powierza się Wójtowi Gminy

Nr uchwały Data
podjęcia Czego dotyczy Uwagi

xxxl!'rt2fyf021 f7.10.f021 Uchwała w sprawie zmiany budżetu
Gminy na20f1rok

Uchwała weszła w
Życie.

xxxlvtff6tf02l

f7.10.2021 Uchwała w sprawie zaciągnięcia
zobowiązania finansowego
długoterminowego na odpłatne przejęcie
urządzen wodociągowych w |atach 202I

Uchwała weszła w
Życie,



_2023 przez Gminę Mietków

xxxrvtz27/2021

27.t0.2021

Uchwała w sprawie poboru podatków
opłat w drodzę inkasa.

Uchwała została
opublikowana w
Dzienniku
Urzędowym
Województwa
Dolnośląskiego w
dniu 08.11.2021 r. i
weszławŻyciewdniu
23.11.2021 r.

xxxlvt228t2021

27.10.2021

Uchwała w sprawie określenia stawek na
podatek od nieruchomości.

Uchwała została
opublikowana w
Dzienniku
Urzędowym
Województwa
Dolnośląskiego w
dn iu  08 .11 . f0 f1  r .  z
mocą obowiązującą
od 1.01 .2022 r.

xxxrvl229t20f1

27.10.20f1

Uchwała w sprawie zwolnień w podatku
od nieruchomości

Uchwała zostata
opublikowana w
Dzienniku
Urzędowym
Województwa
Dolnośląskiego w
dniu 08.11.2021 r. z
mocą obowiązującą
od 1.01 .2022r.

XY\XM230/2021

27.10.20fr

Uchwała w sprawie stawek w podatku od
środków transportowych i zwolnień w
Ęm podatku.

Uchwała została
opublikowana w
Dzienniku
Urzędowym
Województwa
Dolnośląskiego w
dniu 08.11.2021 z
mocą obowiązującą
od 1.01 .2022 r.

xxxrvtz3lt202r

f7.10.2021 Uchwata w sprawie przyjęcia Rocznego
Programu Wspótpracy Gminy Mietków z
organizacjami pozarządowym i i innymi
podmiotami prowadzącymi' działalność
pożytku publicznego w 20f2 r,

Uchwała weszta
Życie.

xxxl\|123f12021
f7.10.2021 Uchwała w sprawie wytaienia zgody na

zawarcię kolejnych umów dzierż'awy dot'
tych samych nieruchomości po umowach
zawartychnaezas oznaczony do 3 lat

Uchwata węszła w
Życie.

xxxrvt233t202l
f7.10.f021 Uchwała w sprawie wyraŻenia zgody na

dzieriawę nieruchomości stanowiących
własnośó Gminy Mietków połozonych w
miejscowości Borzygniew i Domanice na

Uchwała węszł'a w
+ l t ł i a



czas oznaczony dŁUzszy niŻ3 |ata.

xxxrvt234t2021
27.r0.20f1 Uchwała w sprawie wyraŻenia zgody na

nabycie nieruchomości gruntowej
położonej w miejscowości
Wawrzeńczyce.

Uchwała weszła
życie'

w

Ad.5.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzetu gminy naf\Ll rok.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.

Głosowało I2 radnych - oddano 12 głosów ,,za,'. Przewodniczęca stwierdziŁa, ze uchwała
została podjęta jednogłoŚnie. Głosowanie imiennę wIaz z podjętą uchwałą stanowią zał'ącznik nr 4 do
niniej szego protokołu.

' Załącznik nr 4 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie zmiany w budżecie gminy na
2021 rok

Ad .6 .

Podjęcie uchwały w sprawie zmtany Uchwały nr XXXNl228l202l Rady Gminy Mietków z dniaL7
pażdzienika2l}| r. w sprawie określenia wysokości stawek na podatek od nieruchomości.

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy.

Głosowało I2 radnych _ oddano 12 głosów ,,za,,, Przewodnicząca stwierdziła, ze uchwałazostaŁa
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wraz z podjętą uchwałą stanowią zał'ącznik nr 5 do
niniejszego protokołu

Za|ączniknr 5 _ głosowanie imienne i uchwała w sprawie zmiany UchwaĘ nrXXXIV|228|202|
Rady Gminy Mietków z dnia 27 października 202| r. w sprawie określenia wysokości stawek na
podatek od nieruchomości.

Ad.7.

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryf zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie

gminy Mietków.

Projekt uchwały przedstawit wójt Gminy.
Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów ,,za,,.Przewodnicząca stwierdziła, ze uchwałazostaLa
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wTazZpodjętą uchwałą stanowią zał'ącznik nr 6 do
niniejszego protokołu

- Za|ączniknr 6 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie ustalenia dopłat do taryf zbiorowego

odprowad zaniaścieków na terenie gminy Mietków.



Ad.8

Podjęcie uchwĄ w sprawie wysokości optatzausługi komunalnę na rok 2022, świadczone przezZa-

kład Gospodarki Komunalnej w Mietkowie.

Projekt uchwały przedstawił wójt Gminy.
Głosowało 12 radnych - oddano 12 głosów ,,za.,, Przewodnicząca stwierdziła, ze uchwała zostata
podjęta jednogłośnie' Głosowanię imienne wraz z podjętą uchwałą stanowiq załącznik nr 7 do
niniejszego protokołu

. Załączniknr 7 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie wysokości oplat za usługi komunalne
na rok 2022, świadczoneprzezZakNad Gospodarki Komunalnej w Mietkowie.

Ad .9

Podjęcie uchwĄ w sprawie stawek dotacji przedmiotowej dla ZakŁadu Gospodarki Komunalnej w

Mietkowie.

Projekt uchwĄ przedstawiła Wójt Gminy.

Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów ,'za.,, Przewodnicząca stwierdziła, Że uchwała została
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imiennę wraz z podjętą uchwałą stanowią załqcznik nr 8 do
niniej szego protokołu.

- Załączniknr 8 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie stawek dotacji przedmiotowej dla

Za|<ładu Gospodarki Komunalnej w Mietkowie.

Ad. 10.

Podjęcie uchwaty w sprawie w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Mietków.

Projekt uchwaĘ przedstawił Sekretarz Gminy'

Głosowało 12 radnych - oddano 12 głosów ,,za.,, Przewodnicząca stwierdziła, ze uchwała została
podjęta jednogłośnie. Głosowanię imiennę wraz z podjętą uchwałą stanowią załqcznik nr 9 do
niniej szego protokołu.

- Załączniknr 9 _ głosowanie imienne i uchwała w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Mietków.



Ad. 11

Podjęcie uchwały w sprawie rozpattzetia petycji dotyczącej działalności profilaktycznej prow adzonej
przez Gminną Komisj ę Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

Projekt przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji _ JanuszAlbęrt. Jak nadmie-
nił, oś petycji stanowiło Żądanie dot. utworzeniaprzez GKRPA odrębnego portalu intemetowego doty-
cz4cego działalnoŚci profilaktycznej, adresowanego przede wszystkim do dzieci irrlodzieĘ. Naposie-
dzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji gdzie przeanalizowano skalę i rodzaj działań podejmowa-
nychprzez GKRPA ' członkowie Komisji rekomenduj ąuznać petycję zabezzasadną,

Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów ,,za.,'Plzewodnicząca stwierdziła, ze uchwała została pod.
jętajednogłośnie. Głosowanie imienne wtazzpodjętąuchwałą stanowią załączniknr 10 do niniejszego
protokołu.

. Za|ącznik nr 10 _ głosowanie imienne i uchwała w sprawie rozpatrzenia peĘcji dot. działalności
profilaktycznej prowadzonej przez Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

Ad,I2

Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Mietków ze Stowarzyszenia ,,Rzeczpospolita Samo-

rządna,, z siedzibąwe Wrocławiu.

Projekt przedstawił wójt Gminy Mietków.

Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów ,,za.,, Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została pod-
jęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wrazzpodjętą uchwałą stanowią załqczniknr 11 do niniejszego
protokołu.

Za\ącznik nr 11 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie wystąpienia Gminy Mietków ze Sto.

warzyszenia ,oRzeczpospolita Samorządna,, z siedzibą we Wrocławiu.

Ad. 13

Nie zgłoszono interpelacji ani zapytai.

Ad. 14.

Wójt udzielił odpowiedzi na interpelację złożLoną podczas iesji w dniu 27.X.202Ir, przez Radnego
Pawła Wacławska w sprawie remontu drogi dojazdowej do osiedla,,Riviera'' w Maniowie MĄm. Jak
wyjaśnit, droga taprzeszłaremont nawierzchni - zasypano ubytki tłuczniem i jest przewidzianado puli
dróg do wyasfaltowania. Trudno określió ramy czasowe kiedy to nastąpi _wpierwszej kolejności będzie
składany na wniosek na wyasfaltowanie ww. drogi w ramach programu ',Polski Ład',, a jeże|ito by się
nie udało, to w ramach programu dotacji z UMWD na rekultywację dróg dojazdowych do gruntów
rolnych.



Ad. 15

Głos zabrałR.Łącz, który poprosił Wojta o interwencję w energetyce, gdyipodczas ostatniej wichury,
drzewo spadło przy lampie obok kościoła, pracownicy z zil<ładu energetycznego odcięli przewody, ale
juz dalej nie zrobili nic, i poki co lampy nie ma, jest ciemno i niebezpiecznie zwtaszezadla ludzi, kt&zy
uczęszczają do kościoła. Drugą kwestią, którą poruszył radny Łącz była kwestia interwencji w
Starostwie Powiatowym w Sprawie prac wykonywanych na drodzę Maniów _ Maniów Więlki' ieby _

korzystając z okazji, Że weiąŻtrwają prace wylaó na terenie Maniowa Wielkiego ,,hopki''.

J. Albert zadał.pytanie co, będzie z barięrkami na drodze Milin _ Proszkowicę?

Wój t odpow iedział, Że ZGK zamontuj e tam tzw.,'Si erzanty.'o

Sołtys wsi Proszkowice I. Mól' zgł'osiła następującą kwestię: autobus zabięra dzięci do szkoły z
przystanku aIe zę szkoły wTaca trasą z Milina przez las , tam mieszka 7 dzieci, które obecnie wysiadaję
na przystanku i musz4 kawał drogi wracać z powrotem do domów. Czy nie moznaby było wysadzaó je
tam, gdzie nawet rodzice zadba|iby lepiej o ich bezpieczeństwo?

Wójt odpowiedziaŁ, to sprawdzi, ale w związkuz faktem iŻdowozdzieci do szkół odbywa się wramach
komunikacji gminnej to kuŻda taka zsniana musi zna|eźć miejsce w rozkładach jazdy etc. Jęśli jest to
droga powiatowa, to wymaga dodatkowo uzgodnienia z powiatem, ale jeśli jest to droga gminna to
możnacoś podziałaó. Wójt poprosił Panią sołtys o złoŻenie ww. na piśmie i zostanię on poddany ana|izie
ptzez ko lej ną zm|aną r ozl<ładu jazdy,

Kolejne pytanie jakie zadała Pani sołtys dotyczyła mozliwości weryfikacji odbioru ścieków. Tzn. czy
urząd gminy ma możliwośó kontroli czy |udzie maj4 dowody na to, ze w sposób legalny wywoz4 ścieki?

Wójt odparł, ie istotnie deklarował', Że pracownicy urzędu będą przeprowadzac kontrole w kazdym
gospodarstwie domowym dot. posiadania kompostowników i pt,ry okazji sprawdzaÓ system
odprowadzania ścieków, a tam gdzie są zbiomiki zamknięte iądać dowodów wywozu nieczystości. Te
plany poh'rzyŻowała pandemia, bo generalnie w tych warunkach cięzko jest chodzić od domu do domu.
W momęncie gdy pandemia przygaśnie to będziemy wracac na pewno do tematu. Mam tego
świadomośó, ze jest sporo ludzi,którzy wcię kierują ścieki do bezpośrednio do rowów, zresztą widać
to doskonalę w Wawrzeńcrycach

J. Albert zadałpytanie co dalej z topolami, które są na terenie przepompowni w Proszkowicach, a które
stwarzajązagroŻenie.

Wójt odpart, Że z|eciłuzyskanie zezwoleniaw Starostwie na wycinkę tych drzew i sprawdzi na jakim
etapie jest sprawa.



Wójt nadmienił ponadto, Że zaraz po sesji uda się do ośrodka Zdrowia w Mietkowie aby wyjaśnió
kwestię moiliwości rejestracji na 3 dawkę szczepionki przeciwko COVID _ 19 tutaj na miejscu, aby
nie jeździÓ do Kątów Wrocławskich.

Wójt powiedział' także najakim etapie są przygotowania do przetargu na budowę przedszkola, w tej
chwili zostało ogłoszone zapytanie ofertowe na opracowanie programu funkcjonalno _ urytkowego
przedszkola, oferty spĘwają. Mamy następnie pół roku na rozpianie. przetargu na budowę. Wójt
zapewnił, że jest to priorytetowa inwestycja i wszyscy są bardzo zdeterminowani aby skończyła się
powodzeniem.
Sołtys wsi Ujów G. Walkiewiczzapytała w jakim miejscu powstanie nowe przedszkole?

Wójt odparł, ie to jest obecne boisko do koszykówki, boisko do gry w piłkę nożn4, projektant określi
jego ulokowanie w tym obszarze, To jest związane z komunikacją wewnętrzną i wiele spraw trzeba
będzie jeszcze rozwiązaÓ. Przewidziane będzie ogrzewanie pompami ciepła, plan jest taki, zeby w
Szkole tez były pompy ciepła włącznie z panelami fotowoltaicmymi ale dotychczasowa kotłownia
olejowa pozostanie jako ogrzewanie awaryjne.

Ponieważ nie było więcej pytan Przewodniczącaprzystąpiła do zamknięcia Sesji.

Ad. 16

Przewodni cząca zamknę sesj ę słowami,,Zamykam Sesj ę Rady Gminy Mietków.''

Protokołowała:

rodrnspektoę ds. Rady Gminy

/:P-
Gabrielf Ńaslałek . żygadlo

ząCa


